
Protoköl nr 3 12025
z posiedzenia Rady Nadzorczej Spdldzielni im. Wladyslawa Orkana

w Limanowej z 26 marca 2025 rokrl

Posiedzenie odbylo sig na dwietlicy Spöldzielni Mieszkaniowej im. Wladyslawa Orkana
w Limanowej przy ul. Jana Pawla II 19.

W poqiqdzeniu udzial wzieli:
I . Pan Kita Bafllomiej - Przewodniczqcy
2. Pani Krta Zofia -Zastgpca
3. Pan Jasica Krzysztof- Seketarz
4. Pani Judka Agata
5. Pan RyS Grzegorz
6. Pan Kempny Zbigniew
7. Pan Toporkiewicz Jakub
{. Pan Je2 Wawr4miec

Lista obecnoSci w zat4czeniu.

Porzqdek poqigdzqqiai
1) Przyjgcie porzqdku obrad.
2) Przyjgcie protokolu z ostatniego posiedzenia.
3) Sprawy Zarz4du:

A) Zatwierdzenie nowych stawek na zaliczki za C.O. i kosztöw utrzymania C.O.
B) Zarwierdzenie regulam inu organizacyjnego.
C) Om6wienie spotkari ze wspdlnotami.
D) Ustalenie terminöw zebrari osiedlowych.

4) Sprawy wniesione.

Ad. 1. Na pocz4tku spotkania Przewodniczqcy Bartlomiej Kita przywital czlonköw Rady

-(adzorczej a nastgpnie odcrytal porz4dek obrad, kt6ry zostal przyjgty bez zmian podczas
glosowania.

Rady Nadzorczej Spoldzielni Mieszkaniowej im. Wadyslawa Orkana w Limanowej w spra-
w i e przyj gci a porzqdku pos iedzen ia.
Rada Nadzorcza Spöldzielni na podstawie S 7 regulaminu postanawia
przyjqö porzqdek posiedzenia i zgodnie z nim prowadziö zebranie.
Uchwala nr 1212025 w za'l4cznikll

4d.2. Nastgpnie odc4tano protoköl z poprzedniego po siedzeniaktlry, zosIaL przyjgry.
-Uchwala nr 13/2025 w zx\4cznikrt.

Na podstawie listy obecnodci podpisanej przez cztonköw Rady Nadzorczej stwierdzono
prawomocnoSö posiedzenia i wladnoSö do podejmowania uchwal.



4d.3. Sprawy Zarzadu.
A) Zatwierdzen\e nowych stawek na zaliczki na c.o. i koszt6w utrzymania c.o.

Pan Prezes przedstawitr propozycjg nowych stawek na zaliczki centralnego ogrzewania oraz
kosztdw utrzymania. Zawirowania gospodarcze na Swiecie oraz polityka rzqdowa spowodo-
wala odblokowanie cen dystrybucji i akcyzy co mialo prueloienie na wzrost cen o ponad
48%. Brak bylo teL danych calorocnrych z kotlowni.
- Uchwala nr 14/2025 w zal4cznikt.

B) Zatwierdzenie regulaminu organizacyjnego.
Czlonkowie RN wraz z przedstawicielami Zarzqdt SM omöwili zmiany w regulaminie or-
ganizacyjnym. Zostat fiwnie2 przedstawiony nowy pracownik SM, kt6ry bgdzie kierowni-
kiem dzialu techniczrego.
- Uchwala nr 15/2025 w zalqczniku.

C) Omdwienie spotkari ze wspölnotami.' Zavqd poinformowal o odbltych spotkaniach ze wspölnotami mieszkaniowymi. Wspölnota
Mieszkaniowa na Moniuszki 10 zrezygnowala z usfug SM.

'=Wspölnota Maty Ryrek 3 zaakceptowala nowe stawki. Wspölnota ta röwniez ma wplacid
zaliczkg na prace zwizyzane z przekazaniem drogi dojazdowej, ktöra zgodnie z uchwal4 WZ
w 2022 rokt ma zoslzö przekazanabez odplatnie.

d) Ustalenie tenninöw spotkari osiedlovych.
Spotkania osiedlowe b9d4 odb1.r,vaö sig w siedzibie SM na Swietlicy o godzinie 16.30.
Na drzwiach wejSciowych do klatek bgd4 zawieszone informacjg o terminie, miejscu i go- i
dzinie spotkari.

Pan Prezes poinformowal 2e opracowl.wany jest protok6l rokowafi z UM w Limanowej do-
tyczqcy wykupu terendw przy ul. Jablonieckiej. Prezes poinformowal r6wnie? 2e raty maj4
obejmowaö 5 lat.
Zostal przedstawiona dokumentacja fotografrczna zwiqzana ze stanem technicmym wylotöw
kominowych. Na kolejnych blokach trwaj1 prac7 z montazem nasad kominowych oraz prze-

-üluZaniem wylotöw kominowych.
Trwa kompletowanie dokumentacji po kontrolach kominiarskich, kt6rg nastgpnie zostan+
wyslane do nadzoru budowlanego.
Na osiedlu Pilsudskiego II ma zostaö zlikwidowany jeden z konteneröw nale2.qcych do PCK.
Przy r:Zyciu zwryzki trwaly prac7 zNiqzane z uzupelnieniami ubytköw w elewacjach na
wszystkich budynkach.
Na proSbg mieszkaricöw bgdzie przeprowadzona analiza zwiryana z moZliwo5ciq montaZu
wind.

Ad. 4. Sprawy wniesione.

Sprawa nr 1:

Przewodniczqcy Komisji ds. GZM przedstawil omawiane tematy na komisji. Protoköl w za-
lqczeniu



Sprawa nr 2:

:.** y, Pan Jakub Toporkiewicz zwröcil sig do Zarz4du z pro6ba o zapoznanie sig zolert+ na termomodemizacje ogloszon4 przez Bank Gospodaistwa Krajowego.-

Sprawa nr 3:
RN^z1g9m1la sig z pismem odnoSnie prodby zorgantzowania WZ w Szkole podstawowej
nr 2'. czlonkowie zwr.cili uwagg ze dokument niJ posiada nadawcy a dwie z trzech os6b
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r<.empny, ktöry röwnieZ podpisala to pismo w imieniu mieszkafcdwr\ll;pj::ostawrr J,akre osoby reprezentuj e oraz czy sq one czlonkami SM. Zgodni ze Statutem
w L soryczy layt4cmre Czlonköw Sp 

'ldzielni. 
Bior4c powyzsze axgumenty RN zostawila topismo bez odpowiedzi.

Sprawa nr 4:

9.1b*9T *N O-edsrawiono pismo dotyc?4ce sprawy g ara2ry znajduj4cychsig przy OsiedluPilsudskiego 2. RN zwröci?a uwagg ze Urati lesi ,,aaä.icy a' zlozäne podpisy s4 na osobnej
C"j1":^1'.lt-:::e, do treSci. Brak jeit tez adresäw tych orit * ,rl-"zri.ia weryfikacjs. RNreKomendo\^ ata by pismo zoslawiö bez dalszego biesu.

Kolejny termin spotkania RN wyznacz ony jest na 22.04.2025 roku.
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